
 

 
 

Referat for bestyrelsesmøde nr.14 
Syd- & Østsjællands Fodbolddommerklub 

15/6  2010 kl. 18:00 
 

Fremmødte: Claus Olsson(CO), John Hansen(JH), Lars Erik Buller Friis(LEBF), Tonni Ristorp(TR) og  
 Jens Pedersen(JP) 

Afbud:  Venneforeningen.  
 

 

Velkommen 
 

1) Godkendelse af dagsorden: 
Dagsorden godkendt med følgende tilføjelser: 7,3) Venneforeningen,  

 
 

2) Godkendelse og underskrivelse af sidste referat: 
Referat godkendt og underskrevet. 

 

  3) Nyt fra formanden (CO): 
3.1) Orientering fra DBU, SBU, DFU, SFU, DIF, DGI, Firma sport: 
CO orienterede om SFUs sidste bestyrelsesmøde.  Bestyrelsesmødet  i SFU blev det oplyst af der har 
været indledt forhandlinger med SBU.  Ole Wolf, Erik Guldager og Sten Mikkelsen som repræsenterede 
SFU oplyste, at SBU ikke vil gå på kompromis med Jens Larsen sagen, øvrige punkter som SFU havde 
stillet var de villige til at diskutere. Da der ikke var opbakning fra KAFD, FAF og VFK. om det fremlagte,  
bevirkede dette at OW, EG, SM trak sig fra bestyrelsen i SFU med øjeblikkelig virkning. Begrundelsen var 
at der ikke var tillid til det arbejde de havde lavet.  
Det betyder så at Claus Olsson som er næstformand  er fungerende formand og Kim Hansen KAFD er 
kasserer. CO foreslog at der blev indkaldt til ekstraordinær delegeretmøde, men det blev afslået da de ikke 
ville indkalde kun med det punkt der hedder Jens Larsen som var et nøgle punkt for dem. 
CO har skrevet til DFUs bestyrelse vedr. situationen i SFU nu. 
CO orienterede om de tilbagemeldinger der er kommet fra KAFD og FAF. Begge indlæg er videresendt til 
den øvrige del af bestyrelsen i SØF. KAFDs indlæg blev slet ikke diskuteret fordi bestyrelsen ikke mente at 
det var noget seriøst i det. FAF mente at der skal laves et forretningsministerium frem til det ordinære 
delegeretmøde i marts 2011, medmindre at der var kommet et kvalificeret bud på en formand, var de villig 
til at indkalde til ekstra ordinær delegeretmøde. 
CO opfordrede SØFs bestyrelse til at tilkendegive hvorledes han skulle arbejde fremadrettet. Bestyrelsen 
var enige om at forhandlingsvejen er den rigtige vej, men var også klar over at det var op af bakke. 
Endvidere var bestyrelsen enige om at der skal arbejdes på at der bliver indkaldt til ekstra ordinær 
delegeretmøde, da SFUs bestyrelse er handlingslammet nu. I tilfælde at det skulle lykkedes skulle SØF jo 
være klar med to kandidater til de poster der mangler i SFUs bestyrelse. Bestyrelsen kendte ikke nogle på 
nuværende tidspunkt men var enige om at se efter nogle kandidater. Hvis ikke at det skulle lykkedes at få 
et ekstraordinær delegeret møde på benene så skal det undersøges hvorledes SØF står hvis en 
udmeldelse af SFU og en forbliven medlem af DFU vil være. Dette vil CO undersøge på næste 
formandsmøde i DFU. 
 

3.2) Information almen 
CO oplyste at alle op og nedrykninger vil blive offentlig gjort i tidsrummet 25-26-27/6 af amtsklubberne. 
LEBF syntes at forretningsgangen er blevet bedre mellem amtsklubberne og indstillingsudvalget da det nu 
er amtsklubberne der får mulighed for først at orientere deres dommere, som er rykket op og ned. 
 

 

  4) Nyt fra kassereren (TR): 
4.1) Medlemsliste 
Der er ikke udsendt opdateret medlemsliste. 
 

4.2) Information om regnskab: 
Regnskabet pr.31/5 balancerer. 

4.3) Information vedr. budget: 
IAB 

4.4) Information almen: 
IAB 

 

  5) Nyt fra Kampfordelere (TR): 
5.1) Orientering fra Kampfordeleren: 



 
Kampfordelerne er overgået til SØFs venner pr. 1/3-2010 

 

5.2) Information almen:. 
IAB 

 

  6) Nyt fra udvalg: 
6.1) Information fra Uddannelsesudvalget: (JH) 
JH oplyste at der var kommet positive tilbagemeldinger fra Pinsecup som blev afholdt i Næstved 
 
Der var 14 deltagere på den praktiske aften som bliver afholdt for nye dommere. 
 
Teorimesterskabet er ligeledes blevet afholdt og teorimester blev Rasmus Bendixen. 
 
Der har været afholdt weekendsamling for emnegrupperne og talentgruppen. Der var ca. 18 deltagere. 
 
CO havde talt med Uffe Jensen og han havde oplyst at han gerne ville fortælle de nye dommere hvorledes 
at hans oplevelser og erfaringer har været som dommer. JH ville tage det med på næste 
uddannelsesmøde. 
 

6.2) Information fra Talentudvalget: (JH) 
Der vil blive afholdt Køge Cup den 30-31/7 der er talentudvalget fået lov til at stille med dommere. Det vil 
blive kørt på samme måde som Pinse Cup i Næstved med udviklere på. 
 

6.3) Information fra IT/web-udvalget:  (TR) 
IAB 
 

6.4) Information fra Ad hoc-udvalget:  
IAB 
 

6.5) Information fra Indeudvalget: (TR) 
Indeudvalget venter på de nye love fra lovgruppen på futsal. 
 

6.6) Information fra Aktivitets-udvalget:  
IAB 
 

6.7) Information udvalg. 
LEBF oplyste at der vil blive afholdt LD2 i Nr. Alslev den 27/6-2010 
 

  7) Åben for tilføjelser:  
7.1) Retningslinjer for at dømme for egen klub. 
Tages med på næste møde. TR kontakter Thorkild A Jensen vedr. om der ikke skulle ligge noget i PAFs  
materialer man kunne bruge. 

 

7.2)Kalender for bestyrelsesmøder 2010 
Bestyrelsesmøde: 18/8 – 21/9 – 23/11 – 12/01 2011 – Generalforsamling : 27/01 2011 man skal forvente at  
venneforeningen har generalforsamling samme sted og dato som SØF men vil starte før SØFs- så  
medlemmerne kan deltage i begge generalforsamlinger. 
 

7.3Venneforeningen 
Aftale med vennerne er på plads. 
SØF skal opdatere dommerne med det sidst nye lovstof. 
7.4 
7.5) 
7.6)  
 

  8) Eventuelt 
 

  9) Medtages på næste møde: 

Retningslinjer for at dømme for egen klub. TR undersøger om Thorkild A Jensen ligger 

inde med materiale fra PAFs tid. 

      
 

10) Næste møde:  onsdag den 18/8 kl. 1800 Ravnsborg hallen.  
 

11) Mærkedage indtil næste møde:  

IAB 
 
 



 
 

Claus Olsson   John Hansen   Tonni Ristorp 

 

 

 

 

 

Lars Erik Buller Friis      Jens Pedersen 


